
Pytanie:  

Szanowny Panie Wójcie ulica Cicha jest nieprzejezdna! 

Nawierzchnia drogi jest tak zniszczona, że nie powinno się nią jeździć bez godzenia się demolkę 

zawieszenia lub ryzyko całkowitego uszkodzenia auta. 

Panie Wójcie proszę o zajęcie się sprawą ulicy Cichej. Przypomnę, że już w styczniu tego roku 

zgodził się Pan ze mną, iż remont tej ulicy powinien zostać ujęty w budżecie na 2020 r., 

oczywiście ostateczną decyzję podejmuje Rada Gminy, ale to Pan poprzez swoich ludzi 

wskazuje priorytety do wykonania.  

Osobną sprawą jest konieczność natychmiastowego wykonania doraźnego remontu, który 

pozwoli bezpiecznie poruszać się po drodze do czasu wykonania właściwej nawierzchni. Ostatnie 

"łatanie dziur" na Cichej miało miejsce w grudniu 2018r. i jak pisałem w styczniu, wystarczyło na 

ok. trzy tygodnie. 

Panie Wójcie w imieniu mieszkańców ulicy Cichej proszę o nieodkładanie sprawy naszej ulicy „na 

później”, dziękuję.  

 

 

Odpowiedź:  

Uprzejmie informuję, że remont ul. Cichej został zaplanowany w przyszłorocznym budżecie.                      
O ostatecznej realizacji tego zadania będzie decydować Rada Gminy. Ponadto, zgodnie                               
z ustaleniami z mieszkańcami ulicy Cichej, w bieżącym roku wykonaliśmy projekt budowlany                      
i uzyskaliśmy pozwolenie na budowę oświetlenia drogowego. Zaraz po wyłonieniu wykonawcy, 
ruszą roboty budowlane związane z budową oświetlenia (to zadanie nie było zaplanowane w 
tegorocznym budżecie). 
Sensowne jest wykonanie doraźnego remontu dopiero po wykonaniu robót ziemnych związanych 
z ułożeniem linii oświetleniowej. 
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